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Kaip pateikti dokumentus? 

Reikia ateiti į padalinį. 

 

 

 

 

 

Padalinio adresas yra 

Smiltelės g. 14, Klaipėda. 

 Telefono numeris yra +370 46 38 34 39.  

Elektroninis paštas  yra vaida.mikalauskaite@klaipedoslakstute.lt 

Padalinio vedėja socialinėms paslaugoms asmens namuose  yra Vaida Mikalauskaitė. 
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Kas gali pateikti dokumentus ? 

• Žmogus, turintis negalią,  

  70 metų ir daugiau sulaukęs žmogus. 

• Žmogaus tėvai,  

• Žmogaus įtėviai,  

• Žmogaus globėjai,  

• Žmogaus įgaliotas atstovas.  

 Įgaliotas atstovas yra žmogus,  

kuris turi oficialų leidimą 

ir gali padėti sutvarkyti dokumentus. 
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Kokius dokumentus reikia pateikti? 

Reikia pateikti  asmens tapatybę patvirtinantį dokumentą.  

Asmens dokumentas gali būti:  

• pasas, 

 

 

 

 

 

 

• asmens tapatybės kortelė, 
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• Lietuvos Respublikos ilgalaikio gyventojo leidimas gyventi Europos  Sąjungoje. 

Darbuotojas patikrina asmens tapatybę patvirtinantį dokumentą.  

Kartu su darbuotoju užpildote asmens prašymo formą.  

Jei reikia, darbuotojas gali paprašyti kitų dokumentų. 

Kurie padės patikslinti informaciją. 
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NAUDOTAS LOGOTIPAS : 

 

 

 

© European Easy-to-Read Logo: Inclusion Europe. More information at 

www.inclusion-europe.eu/easy-to-read 

 

 

 

Paveikslėliai naudoti iš  : Neįgaliųjų reikalų departamentas prie Socialinės apsaugos ir 

darbo ministerijos pagal bendradarbiavimo sutartį kartu su Slovėnijos NVO „Zavod 

Risa“ administruoja daugiakalbę iliustracijų, skirtų tekstams lengvai suprantama 

kalba, duomenų bazės. 

https://creativecommons.org/licenses/by/2.5/deed.lt 
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